
                                                                  

             
  

   

     

 

            

               
  

             
   

              
    

              
              

   

           

           
        

             
    

            
   

            

               
       

         

             
      

    

               
      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Motie ‘Veerpont’ 
VAN DE LEDEN RALPH VAN HERTUM, FRANK KUIJPERS, DANIËLLE DE CLERCK EN KEES 
VAN DEN BERGE 

Ontvangen 10 juni 2021 

M7

Provinciale Staten van Zeeland in vergadering bijeen op donderdag 10 en vrijdag 11 juni 2021 

Constaterende dat: 

 De veerpont van Sluiskil sinds 2017 een gespreksonderwerp is in de Provinciale Staten van 
Zeeland. 

 De veerpont door vrijwilligers uit Sluiskil in de vaart wordt gehouden en gebruikt wordt door de 
fietsende schoolgaande jongeren. 

 Het de Stichting niet gelukt is om een toekomstbestendig plan van aanpak te maken, waarbij 
geen overheidsfinanciering nodig is. 

 De provincie Zeeland, de gemeente Terneuzen, RWS en andere partijen de veerpont in de 
afgelopen jaren financieel gesteund hebben. 

 De gemeenteraad van Terneuzen unaniem de oproep heeft gedaan aan het college van de 
gemeente Terneuzen om het initiatief te nemen om de veerboot in de vaart te houden. 

Zijn van mening dat: 

 De veerpont van belang is voor de leefbaarheid van Sluiskil en omstreken. 

 De pont geen primaire verantwoordelijkheid voor de Provincie Zeeland, maar vanuit 
leefbaarheidsdoelen door de Provincie van ondersteuning voorzien kan worden. 

 In het provinciale potje leefbaarheid financiële dekking kan worden gevonden om de veerpont 
de komende jaren te subsidiëren. 

 De stichting een veilige manier van reguliere afvaarten moet garanderen en tevens over 
voldoende gekwalificeerde vrijwilligers beschikt. 

 Een minimaal gelijke subsidie van de gemeente Terneuzen een vereiste is voor provinciale 
steun. 

 De gebruikers van de veerpont met een abonnement of een vast bedrag voor de overtocht 
ook moeten bijdragen aan het behoud van de veerpont. 

 Het pontje de komende jaren in de vaart moet blijven. 

 Er niet automatisch financiële steun (meer) wordt verleend in het geval van onverwachte 
tegenvallers in het kader van beheer en onderhoud. 

Roepen Gedeputeerde Staten op om: 

 In gesprek te gaan met Stichting ter Behoud van de Pont te Sluiskil, gemeente Terneuzen en 
Rijkswaterstaat, North Sea Port en het bedrijfsleven. 
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 De stichting te ondersteunen, mits de stichting op een veilige manier afvaarten kan 
garanderen en andere partijen bereid zijn jaarlijks bij te dragen. 

 Daarvoor vanuit het provinciale budget leefbaarheid meerjarig een bedrag beschikbaar stellen 
en dit te betrekken bij de Najaarsnota. 

 Aan de provinciale subsidie ook te koppelen dat de stichting jaarlijks zelf financiële middelen 
ophaalt onder de gebruikers en bij lokale sponsoren. 

 Uiterlijk oktober 2021 Provinciale Staten te informeren over het voorstel. 

En gaan over tot de orde van de dag. 

Ralph van Hertum (PvdA) Frank Kuijpers (CDA) 

Daniëlle de Clerck (VVD) Kees van den Berge (SGP) 
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